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N.a.v. het concept rapport van de algemene rekenkamer kreeg ik het verzoek een concept reactie op te stellen.

Onderstaand de elingen t.a.v. de reguliere inkoopbeheer en mijn voorsteltekst. Graag jullie aanpassingen. Deadline voor

goedkeuring van aanstaande maandag 12.00 uur.

@minvws.n!];IEE)(REXEDNN @ minvws.ni]
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Checkvraag: in het rapport staat de nodige keren dat VWS direct heeft gegund (dwingende spoed heeft gebruikt) zonder het

causale verband per individueel inkoopdossier te motiveren. Nergens staat hier een aanbeveling over zover ik kan zien. Willen

jullie dat ik hier nog schrijf dat we de dwingende spoed procedure hebben aangepast en als de lijn daar nog gebruik van wil

maken dat WJZ dat toetst.

Aanbevelingen

Wij hebben de volgende aanbevelingen voor de minister van VWS:

es Zet geen opdrachten in de markt die het karakter hebben van een

subsidie.

* Voer verbeteringen door in de analyse van de uitgaven en de

contractadministraties.

* Richt intern toezicht in op de naleving van de waiver-procedure en

juiste keuze tussen inkoop en subsidie.

Voorstel concept reactie.

De rekenkamer beveelt aan geen opdrachten in de markt te zetten die het karakter hebben van een subsidie. Ik onderschrijf deze

aanbeveling in algemene zin waarbij ik meld dat ik het criterium dat iets een alleen een inkoop is als VWS een product of dienst

geleverd krijgt voor haar eigen bedrijfsvoering, te smal vind. In 2021 zal ik voor die inkopen waar de scheidslijn of het een inkoop of

subsidie niet zwart wit is, het bestaande afwegingskader verder optimaliseren en indien gekozen wordt voor een inkoop deze

afweging schriftelijk laten opnemen in het inkoopdossier.

Ten aanzien van de aanbeveling om de analyse te verbeteren van de uitgaven en de contractadministraties zet ik de uitgezette

koers voor de herijking van de inkoopfunctie voort en zal o.a. door betere ICT voorziening hierin stappen gemaakt kunnen worden.

Ten aanzien van het advies om het intern toezicht op de naleving van de waiver procedure te verbeteren meld ik dat de procedure

is aangepast.

Met vriendelijke groet,
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